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 ברכות 

מנהלת חטיבה ארצית באיגוד העו"סים אחראית על הקשר על כל העובדים בשטח ועם   -מיכל גומל 

 התאים המקצועיים.  

 

 מהו תא זקנה?  

 סוציאליים לאזרחים וותיקים ובתפקידנו השונים. תפקיד התא הוא לדאוג לנו כעובדים  •

 מעמדנו כעו"סים לאזרחים וותיקים.  לפעול לשיפור  •

 לדאוג לתנאי העבודה שלנו , לזכויותינו ולשכרנו.  •

בראש התא עומד יו"ר שהוא ציר באיגוד ותפקידו : תכלול כל קבוצות העבודה, הבאת   •

 ליטיים אם יהיה צורך.  המקום שלנו לדיוני האיגוד, לפעול גם במישורים פו 



 

 ? כל מי שעוסק בתחום אזרחים וותיקים מי יכול להיות חבר בתא

 ליו"ר התא מבחינת דרישות האיגוד וקידום תהליכים שהתא רוצה לקדם מסייעים   חברי התא

 תהליך העבודה  

את  ייבחרו העובדים הסוציאליים שבחרו להשתתף בתא(   לאחת לשנה חברי תא זקנה )שהם כל 

 .  הנושאים החשובים לנו שעליהם נעבוד בתתי הקבוצות 

 חברי התא יתחלקו לקבוצות המשימה ויגבשו המלצות לעניין הנושא שלהם.  

 אחת לרבעון ניפגש כדי להתעדכן בהתקדמות העשייה

 היה בקשר ישיר עם יו"ר התא.  לכל צוות ייבחר ראש צוות שיוביל את עבודת הקבוצה וי

 לכל קבוצה תהיה קבוצת ווטסאפ משלה. ניתן להיות חברים בכמה קבוצות. 

   -נושאים  4נבחרו לשנה זו 

 מיצוב תחום אזרחים וותיקים   .1

 הכשרות בתחום זקנה  .2

 עו"ס לחוק  .3

 מעמסת עבודה  .4

 

וד, כדי שנביא  מדוע חשוב שיהיה תא זקנה? יש חשיבות שתהיה נציגות שלנו כתא זקנה בתוך האיג 

וקולנו לא נשמע. למשל,  ייצוג באיגוד  מספיק  לנו את הקול שלנו למקבלי ההחלטות. בעבר לא היה  

 רפורמה שהביא להבחנה בין עו"ס לחוק החוסים לחוקים אחרים הדיונים ל בזמן 

את   תפקידנו יהיה להביא האיגוד.  יהיה צורך לקבל תמיד את גיבויהאיגוד כלפי התא?  מחויבותמה 

 תחום שלנו לתיעדוף גבוה באיגוד. ה

 האיגוד יסייע לנו  להציג את הדברים שלנו בכנסת.  

 שלנו וביכולת שלנו לרתום אחרים. אין פה קסם  תהצלחת התא תלויה בהירתמו 

 יש לנו כוחות אנושיים טובים, יש אפשרויות  בשטח. 

 אנו נשאף שהקבוצה שלנו תביא לשיפור התהליכים הקשורים למעמד שלנו  

הקבוצה תעודד העברת מידע מהגופים השונים בנושאים הרלוונטיים לנו , לכל העו"סים לאזרחים  

 וותיקים. 

 צריך את האיגוד וצריך את התא כדי להציף את הנושאים החשובים בשבילנו 

 ר בתחום מתקדם שהופך להיות יותר ויותר משמעותי זה נכון להתאגד עכשיו במיוחד, כשמדוב

 

 החלטות:  

 חברים  20ישי נבחר כיו"ר תא זקנה ברוב של 

 ומוזמנים להתחבר   של חברי תא זקנה   נפתחה קבוצת ווטסאפ שקטה

 לקבוצת עבודה שמעניינת אותו באמצעות קישור ווטאסאפ   סכל משתתף מוזמן להיכנ

 רשמה: לילך ברקוביץ 


